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The father of all the world would like to be able to cherish the real mother of all the world to become one of their arm...
The father of all the world would like to be able to cherish the real mother of all the world to become one of their arms to support each other. Dad, thank you for everything I do, I will redouble our efforts to study and work to repay your upbringing, I love you. Today is Father\'s Day, I am deeply bless you a happy holiday!
愿天下所有的父亲都能够真正的珍爱天下所有的母亲，成为她们相互支撑的一个臂膀。 ·爸爸，感谢您为我做的一切，我一定会加倍努力工作学习来报答您的养育，我爱您。今天是父亲节，我深深的祝福您节日快乐!
Father\'s teachings, like a lamp, to illuminate the future for me; father\'s care as an umbrella for wind and rain I am obscure. I wish you a Happy Father\'s Day! !
爸爸的教诲像一盏灯，为我照亮前程;爸爸的关怀像一把伞，为我遮蔽风雨。祝您父亲节快乐!!
Clank your perseverance and hard bone is an example I will never, I learned from there to exert your strength, through frustration, to success, Dad, you are my role model, I love you!
您的坚忍不拔和铮铮硬骨是我永远的榜样，我从您那儿汲取到奋发的力量，走过挫折，迈向成功，爸爸，您是我的榜样，我爱您!
Give you unlimited gratitude and warm wishes, there are many memories and deep feelings that the thoughts. Because you are very kind-hearted, it is difficult to form words, I wish you a Happy Father\'s Day!
献给您无限感激和温馨的祝愿，还有那许多回忆和深情的思念。因为您慈祥无比，难以言表，祝您父亲节快乐!
Dad, you are the best!
爸爸，你是最棒的!
Dad, you will always be in my heart the most type, the best father, I wish you a Happy Father\'s Day! !
老爸，你在我心中永远是最有型，最棒的父亲，祝您父亲节快乐!!
I wish my father and I accomplished a very happy holiday season, you will always be the idol of my heart - is the star as characters!
祝我我多才多艺的爸爸节日快乐，你永远是我心中的偶像――就是明星那样的人物!
Understand their children\'s father is smart.
能了解自己孩子的是聪明的父亲。
Dad, you let me have a wider sky, let me see you higher and farther.
爸爸，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高、更远。
Desertification thoughts to the hearts of countless blessings unlimited silently pray for you, and I wish you health and happiness!
把无数的思念化做心中无限的祝福，默默地为你祈祷，祝你健康快乐!
Dear Dad, you have always cherished the memory of childhood to take me to the park to play, when your big hand, so strong, thank you for my training, I wish a happy Father\'s Day!
亲爱的爸爸，很怀念儿时你常带我去公园游玩，那时你的手掌好大，好有力，谢谢你对我的培养，祝父亲节快乐!
About ray breeze for you, God bless the father of a healthy and happy! His hard work is only now you also have to let me because you feel better world.
约一缕清风求上天保佑你的父亲健康、快乐!是他的辛劳才有了现在的你，也得以让我因有你而感到世界的美好。
Father, there are always many ways I stay happy, the father is always most concerned about one of my father I love you! I wish his father happy!
父亲时时都有许多方法逗我开心，父亲总是最关心我的一个，父亲我爱你!祝父亲快乐!
All my love to the dearest father in the world.
将我全部的爱，献给我最亲爱的爸爸。
Over the years we have had our differences,but I always love you.
这些年来，虽然我们常有意见不合的地方，但我一直敬爱着您。
I didn\'t realize that being a father would be so difficult.it makes me appreci are you all the more.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
Whenever I think of you very proud, is to motivate you at all times I have been forging ahead. In this special festival, I bless you!
每当想起你我就无比的自豪，是你时刻在激励我不断奋进。在这个特殊的节日里我祝福你!
Your pay, your hope, only for our growth. Thank you, Dad.
您的付出、您的祈盼，只为我们的成长。谢谢您，爸爸。
The annual day you, in the absence of time around I hope that too happily every seconds. Father, worked hard!
一年一度您的日子，在没有我在身边的时候希望也能快快乐乐过每一分每一秒。老爸，辛苦了!
Pay one\'s respects to gently say to my heart like a blessing into the warmth of the sun, the eternal places to stay in your eyes, mind you.
轻轻一声问安，将我心中的祝福化作阳光般的温暖，永恒地留在您眼中、您心中。
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